



Mengdi Dai

Shanghai

PRACTICE AREAS

- General corporate
- Corporate compliance
- Labor and employment
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Dai joined Han Kun in 2022, prior to which she practiced law with Shanghai Young-Ben Law Firm beginning in 2018.

Ms. Dai specializes in labor and employment, cooperate compliance, and general corporate matters. She provides practical and comprehensive legal service to her clients. Ms. Dai has participated in numerous labor dispute cases and mass lay-off cases for many well-known foreign companies and state-owned enterprises across diverse industries such as trade, commerce, and advertising, etc. and has provided long-term legal services as retained counsel for different types of enterprises.

EDUCATION

Ms. Dai received a Bachelor of Law and a Bachelor of Arts degrees from Shanghai International Studies University in 2016. She also obtained a Juris Master degree from Shanghai International Studies University in 2018.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



戴梦迪

上海

业务领域

- 一般公司事务
- 公司合规
- 劳动人事
- 争议解决

工作经历

戴梦迪律师于 2018 年起于上海原本律师事务所开始工作，并于 2022 年起加入汉坤上海办公室。

戴梦迪律师主要专注于劳动人事、公司合规以及其他公司常规事务，能够为客户提供专业、全面的法律服务。戴梦迪律师曾参与多家知名外企、国企的劳动争议案件及大型员工安置类案件，并为各类企业提供常年法律顾问服务，客户涉及贸易、商业、广告传媒等行业。

教育背景

戴梦迪律师于 2016 年获上海外国语大学法学学士与文学学士双学位，于 2018 年获上海外国语大学法律硕士（法学）学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文